Upcoming Events



This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 6– February 2025 High School

Jan25 Student Reregistration begins

Feb 12th
HS Young Author's
Day Activity

Feb 20th University Fair G11-12

Feb 5th Bake Sale Q3

Dear CBS Family,

Bringing Talent to Life

I would like to congratulate you and your families for the

National and Liberation Days and wish you many happy

returns. In this occasion, I wish you take some time to tell the younger generation about the long way grandparents had to go to provide us with freedom and good life. May Allah bless Kuwait, Prince, Crown Prince and all citizens and expats.



After completing the first semester successfully, we're working hard to provide our students with multiple opportunities to grow and reach their full potential. We offer many activities, awareness sessions, trips and different fairs.

We encourage our students in high school to share in competitions either in school or external. At CBS our staff is keen on offering outstanding follow up and communication with parents and we believe that keeping parents informed and giving them the chance to be involved in their child's education is key to healthy relationship between home and school.

Our intervention continues to help students bridge their educational gaps in English Math, Science and Arabic. We highly encourage our students to connect with their teachers if they need more explanation or practice for any of the taught concepts.

Shout out to students who shared in the Sports Day in January for their engagement in the activities and for their sportsmanship. The day was very successful and we all enjoyed it!

Keep up the good work high schoolers!





During the month of February, our students will be working on many projects and will lead different initiatives.

They will discuss the meaning of initiative, how to lead an initiative taking in

consideration cost, value, risk, risk mitigation and the final target.

Students along with their teachers will find out about initiative from both global and Islamic perspectives and will look at it from theory to application, looking into examples of initiatives lead by youth.



This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 6– February 2025 High School

Upcoming Events

Feb 24th
National Day
Celebration
+ Fun Day

Feb 25th– 27th National Day Holidays

HS University applications

As university applications started, this is the time when seniors are the busiest during the year as they get ready for their exams and they handle the university applications.

Our guidance counselor, Ms. Lama J. is the one who plans for those applications with the students. She will follow up with each and every student on the application requirements (transcript, letter of motivation, CV, etc.,)

I wish our seniors the best of luck in their admissions and that all of them will be enrolled in their desired universities.

National Day Celebrations



This year, celebrations will be in full gear! The national day committee started planning since December for this event.

Students and staff are ready to celebrate by studying about Kuwait history throughout present and prepare for the future. Students of HS are looking into Kuwait vision 2035 to prepare for the future possible needs and

professions.

School Fees:

This is a kind reminder for parents who have to pay their 1st (over due) and 2nd installments (due now).

Registration is OPEN:

IT's the time to re-register your children at CBS for the academic year 2024-2025 as registration opens in February for our students and their siblings.



Make sure to reserve your child a seat as <u>seats are limited</u> and we would like to avoid the situation where our students miss their seats because of being late in re-registration.

Sincerely,

Ms. Gihan Hassan

High School Principal

الأحداث القادمة



المدرسة الكندية ثنائية اللغة Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life

إدخمال الموهبة في الحيماة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

العدد ٦ - فبراير ٢٠٢٥ المرحلة الثانوية

أولياء أمور طلاب CBS الأعزاء.

أود أن أهنئكم أنتم وعائلاتكم بمناسبة عيد الاستقلال وعيد التحرير، وأتمنى لكم دوام السعادة والقرح. في هذه المناسبة، أتمنى أن تأخذوا بعض الوقت لتحدثوا الجيل الأصغر عن الطريق الطويل الذي سلكه أجدادنا ليمنحونا الحرية وحياة جيدة. أسأل الله أن يبارك في الكويت، والأمير، وولى العهد، وجميع المواطنين والمقيمين.

بعد إتمام الفصل الدراسي الأول بنجاح، نحن نعمل جاهدين لتوفير العديد من الفرص لطلابنا للنمو وتحقيق كامل إمكانياتهم. نقدم العديد من الأنشطة، جلسات التوعية، الرحلات والمعارض المختلفة.

نشجع طلابنا في المرحلة الثانوية على المشاركة في المسابقات سواء في المدرسة أو خارجها. في CBS، يحرص طاقمنا على تقديم متابعة متميزة والتواصل الفعال مع أولياء الأمور، ونؤمن بأن إبقاء الأهل على اطلاع ومنحهم الفرصة للمشاركة في تعليم أبنائهم هو مفتاح العلاقة الصحية بين المنزل والمدرسة.

تستمر تدخلاتنا في مساعدة الطلاب على سد الفجوات التعليمية في المواد مثل اللغة الإنجليزية، الرياضيات، العلوم واللغة العربية. نحن نشجع طلابنا بشدة على التواصل مع معلميهم إذا كانوا بحاجة إلى مزيد من الشرح أو التدريب على أي من المفاهيم التي تم تدريسها.

تحية للطلاب الذين شاركوا في يوم الرياضة في يناير على تفاعلهم في الأنشطة وروحهم الرياضية. كان اليوم ناجحًا جدًا وقد استمتعنا به جميعًا!

استمروا في العمل الجيديا طلاب المرحلة الثانوية!

سمة الشخصية الشهرية (المبادرة)

خلال شهر فبراير، سيعمل طلابنا على العديد من المشاريع وسيقودون مبادرات مختلفة. سيتم مناقشة معنى المبادرة، وكيفية قيادة المبادرة مع مراعاة التكلفة، القيمة، المخاطر، التخفيف من المخاطر، والهدف النهائي.



بدء إعادة تسجيل الطلاب بدء إعادة تسجيل الطلاب الطلاب الطلاب العلاب الطلاب العلاب العل

١٢ فبراير نشاط يوم المؤلف الشاب للمرحلة الثانوية

۲۰ فبراير معرض الجامعات للصفين 11-12

فبراير
 بيع المخبوزات - الفصل
 الثالث



المدرسة الكندية ثنائية اللغة Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life

إدخبال الموهية في الحيباة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

العدد ٦ - فبراير ٢٠٢٥ المرحلة الثانوية

طلبات الجامعات للمرحلة الثانوية

مع بدء موسم تقديم طلبات الجامعات، هذا هو الوقت الذي يكون فيه طلاب الصف الثاني عشر في أوج انشغالهم خلال العام، حيث يتحضرون لامتحاناتهم ويتعاملون مع طلبات الجامعات.

> مستشارة الإرشاد لدينا، الآنسة لاما جلجولي. هي من تقوم بالتخطيط لهذه الطلبات مع الطلاب. ستتابع مع كل طالب على حدة متطلبات التقديم (الشهادة الدراسية، رسالة التحفيز، السيرة الذاتية، وغيرها).

أتمنى لطلابنا في الصف الثاني عشر كل التوفيق في قبولهم بالجامعات وأن يتمكنوا جميعًا من الالتحاق بالجامعات التي يرغبون فيها.



احتفالات العيد الوطنى

هذا العام، ستكون الاحتفالات على أشدها! بدأت لجنة العيد الوطنى في التخطيط لهذا الحدث منذ شهر ديسمبر. الطلاب والموظفون مستعدون للاحتفال من خلال دراسة تاريخ الكويت من الماضى إلى الحاضر، والتحضير للمستقبل. طلاب المرحلة الثانوية يدرسون رؤية الكويت 2035 للاستعداد للاحتياجات المستقبلية الممكنة والمهن التى قد تظهر في المستقبل.

المصروفات المدرسية:

نود أن نذكر أولياء الأمور بتسديد القسط الأول (في حال كان متأخر) و تسديد القسط الثاني و هو يستحق اللان.

التسجيل مفتوح:

حان الوقت لإعادة تسجيل أطفالكم في CBSللعام الدراسي 2024-2025 حيث يبدأ التسجيل في فبراير لطلابنا وأشقائهم.

تأكدوا من حجز مقعد لطفلكم حيث أن المقاعد محدودة، ونحن نود تجنب المواقف التي قد يفوت فيها طلابنا مقاعدهم بسبب التأخير في إعادة التسجيل.

Sincerely,

Ms. Gihan Hassan

الأحداث القادمة

فبراير24 احتفالات العيد الوطنى + يوم المرح

> 27-25 فبراير إجازات العيد الوطني